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VALOR SIMBÒLIC I MEDIÀTIC · L’ANC valora positivament que el
Barça hagi permès incloure l’estadi en el recorregut de la cadena

“Trepitjar el Camp Nou és
projecció a l’exterior”

Ignasi Termes COORDINADOR DE CONTINGUTS DE LA VIA CATALANA

Oriol Tortajada
BARCELONA

es del Pertús fins a
Alcanar, amb para-
da al Camp Nou. La
cadena humana
que formarà el po-

ble català l’11 de setembre pas-
sarà per can Barça. Picadeta
d’ullet del club, amb el suport de
la resta del món de l’esport, a la
causa sobiranista.

La Via Catalana trepitjarà final-
ment el Camp Nou. Bon reclam
mediàtic.
És una gran notícia. Que la ca-
dena humana trepitgi final-
ment el recinte esportiu més
emblemàtic i internacional del
nostre país és una excel·lent no-
tícia i, evidentment, implica
una gran projecció a l’exterior.

Com va néixer la proposta?
La reflexió ens va venir una mica
arran del fet que volíem que el
món de l’esport hi fos present, i
sobretot que hi fos present de
forma visible. A banda dels molts
esportistes que participaran a tí-
tol individual en molts dels
trams de la cadena, també vo-
líem comptar amb la presència
de les federacions esportives ca-
talanes i els clubs del nostre país.
I quin millor escenari que ubicar-
los al Camp Nou.

Han trobat total predisposició
per part del FC Barcelona?
Com va acollir la proposta la
junta?
La proposta de recorregut ini-

D
cial que ja es va presentar al
mes de juny ja preveia des del
minut zero que la cadena pas-
sés per l’entorn del Camp Nou.
Des d’aquell moment ens vam
posar en contacte amb la junta
per valorar la possibilitat de fer
passar un ramal per l’interior
de l’estadi. L’estiu són mesos di-
fícils i no ha estat fins aquesta
darrera setmana que hem tin-
gut la confirmació oficial que hi
podem passar. Hi ha hagut re-
tard en la resposta, però no reti-
cències. Ja acabàvem d’organit-
zar un concert al Camp Nou
amb Òmnium Cultural a finals
de juny i sabíem que el fet de no
obtenir una resposta ràpida no
era sinònim de problema. Som
conscients que per al FC Barce-
lona l’activitat esportiva és una
prioritat i és lògic que hi hagi
menys celeritat en altres as-
sumptes. La resposta ha estat
un sí i això és veritablement im-
portant.

Suposo que ajuda el fet que un
club com el Barça es mulli na-
cionalment, oi?
La iniciativa proposada des de
l’Assemblea Nacional és una
qüestió de país, que ens afecta a
tots, i al Barça, com a club cata-
là, també. Que el FC Barcelona
hi col·labori d’alguna manera o
altra és un orgull i lògicament
ajuda. Tot suma.

De fet, el Barça i el barcelonis-
me són agents actius en aquest
sentit. Com a club és un fix
anualment en l’ofrena floral al
monument de Rafael Casanova,

enguany llueix la senyera en la
segona equipació, va cedir l’es-
tadi per organitzar el Concert
per la Llibertat, en el minut 17
de cada partit al Camp Nou se
senten càntics en favor de la
independència...
En els últims tres anys aquesta
il·lusió per l’independentisme i
el sobiranisme ha canviat com
un mitjó. Tots sabem que la fun-
ció prioritària del Barça és gua-
nyar títols, però també ha fet
passos importants endavant en
aquesta lluita, en la mateixa lí-
nia que està fent tot el país.

S’ha dit que no es trepitjarà la
gespa, per això.
Correcte. El club ens ha dema-
nat no trepitjar el terreny de joc
i que el museu pugui estar obert
de forma paral·lela. La cadena
humana passarà per l’exterior
de l’estadi i aquest petit ramal
passarà per la grada, per la llotja
de l’estadi.

Tram exclusiu per al món de
l’esport?
El Camp Nou és un reclam visi-
ble, però hem buscat la implica-
ció de tot l’esport català. Ja te-
nim confirmada la presència en
aquest punt de 22 federacions
esportives catalanes i la del se-
cretari general de l’Esport, Ivan
Tibau. També hem tramitat una
petició al RCD Espanyol, respec-
te a la qual en el dia d’avui encara
no hem obtingut resposta, per
tal que la junta sigui present en
aquest punt. Tampoc tenim con-
firmació oficial encara de si la
junta del Barça hi serà. ■

Ignasi Termes en l’acte de presentació de la Via Catalana de la Diada feta
per l’ANC ahir al Museu d’Història de Catalunya ■ JOSEP LOSADA

El primer clàssic de la temporada
no serà a les 12 del migdia
Barcelona. Jaume Roures, màxim responsable de Me-
diapro, va insinuar a la cadena Cope que el primer Bar-
ça - Real Madrid de la temporada, que s’ha de jugar el 27
d’octubre al Camp Nou, es podria disputar a les dotze
del migdia. Tot i les paraules de Roures, el primer clàssic
de la temporada no es jugarà en aquest horari, segons
va poder confirmar ahir aquest diari. El Barça, de fet,
tot i l’èxit del partit que es va jugar a les dotze el curs
passat a l’estadi contra el Getafe, amb més de 85.000
persones a la graderia, no era partidari d’aquest horari
per a un clàssic, tot i que admet que li agradaria repetir
l’experiència durant la temporada contra un altre rival.
De moment sap que jugarà a les dotze contra el Rayo a
Vallecas, en la cinquena jornada de lliga ■ EL 9

Rebutgen la petició de fiança per
l’afer d’Hisenda de Messi
Barcelona. La jutgessa de Gavà que investiga el pre-
sumpte frau fiscal d’uns 4 milions per part del jugador
del Barça Leo Messi ha desestimat exigir-li una fiança,
segons va informar ahir el Tribunal Superior de Justícia
de Catalunya. La magistrada considera que no es donen
els requisits necessaris per aplicar aquesta mesura cau-
telar per la seva “solvència” i repercussió mundial com a
futbolista professional. La jutgessa també ha tingut en
compte el pagament de cinc milions d’euros que el
14d’agost passat va fer Jorge Messi en concepte de pa-
gament reparatori. La jutgessa també va traslladar a la
fiscalia i a l’advocacia de l’Estat la petició plantejada per
l’advocat de Messi per suspendre la declaració del juga-
dor prevista pel dia 17 de setembre. ■ EL 9

BREUS
Puyol, el “fitxatge central”,
encara la seva recta final
Barcelona. “El fitxatge és Puyol”, va afirmar dimecres
Andoni Zubizarreta per justificar que no és fitxés ningú
per reforçar la defensa. La reincorporació del capità
blaugrana al grup podria ser a mitjan setembre, i cap a
finals de mes ja hauria d’estar a punt per jugar. Això no
vol dir, però, que se’l torni a veure en l’onze inicial per-
què Puyol necessitarà un període d’adaptació i des del
cos tècnic es té molt clar que la seva inclusió s’ha d’anar
fent de mica en mica. Ahir Puyol va seguir fent treball
en solitari al costat de Juanjo Brau. La recuperació de
Puyol s’ha allargat més del previst perquè després de
l’operació del 15 de març va haver de tornar a passar per
la sala d’operacions el 19 de juny per culpa de l’extracció
d’un quist de Baker al genoll dret. ■ EL 9
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